
Zápisnica 

z pracovného stretnutia poslancov OZ Obce Liptovská Porúbka a občanov obce 

konaného dňa 18. decembra 2017 

 

 

Prítomní:  podľa prezenčnej listiny 

 

Pracovné stretnutie otvorila Mgr. Gazdičová, starostka. Privítala všetkých prítomných. 

Informovala verejnosť, že bola 17.12.2017 informovaná p. Jakubom Moravčíkom že 

nehnuteľnosti – rodinné domy súp. č. 461 a 519 kupujú od vlastníkov neprispôsobiví občania 

z obce Liptovský Peter. Na základe tejto skutočnosti a zistených ďalších informácií starostka 

zvolala pracovné stretnutie poslancov OZ Obce Liptovská Porúbka s občanmi obce.  

Následne informovala o skutočnosti, že občania obce Liptovský Peter predali svoje nehnuteľnosti 

obci Liptovský Peter za účelom vybudovania pamätného domu či pamätnej izby liptovských 

peterských murárov. Kúpu nehnuteľností schválilo Obecné zastupiteľstvo Obce Liptovský Peter 

Uznesením č. 49/2017 a Uznesením č. 50/2017 zo dňa 13.11.2017 použitie rezervného fondu vo 

výške 124 115,19 € na ich nákup.  

Po telefonickom rozhovore zástupca vlastníkov rodinných domov č. 461 a 519 poskytol starostke 

informácie o kúpnej cene nehnuteľností a oboznámil ju, že zmluva bola s občanmi Liptovského 

Petra už podpísaná a približný počet nových obyvateľov, ktorý by sa nasťahovali by bol 50 . 

V prípade že naša obec prejaví záujem o kúpu nehnuteľností, kúpna cena aj so zahrnutými 

sankciami keby odstúpili vlastníci rodinných domov od zmluvy by bola vo výške cca 145.000,- €. 

V diskusii vystúpili občania Liptovskej Porúbky s jednoznačným názorom odkúpiť nehnuteľnosti 

aj za cenu zadĺženia obce a zobratia úveru. Občania taktiež súhlasia so založením Občianskeho 

združenie za účelom združenia finančných prostriedkov a vykupovania nehnuteľností v obci, aby 

sa zamedzilo prílevu cudzích neprispôsobivých občanov. Bude potrebné hľadať využitie 

nehnuteľnosti a jedným z návrhom bolo využiť nehnuteľnosť s.č. 519  s priľahlým pozemkom na 

požiarnu zbrojnicu v prípade, že nehnuteľnosť by vyhovovala technickým požiadavkám. Následne 

starostka požiadala poslancov aby sa vyjadrili či súhlasia s kúpou nehnuteľností z návratných 

zdrojov. 

 

- p. Renáta Karnová: Jednoznačne som za to, aby si obec zobrala úver na kúpu nehnuteľností 

a s možnosťou zriadenia hasičskej zbrojnice. 

 

- p. Lýdia Rúfusová: Áno treba to kúpiť a zobrať úver. Zároveň založiť aj Občianske združenie. P. 

Frniak svojimi výrokmi uvádzaš občanov do omylov. Na budúci rok sú voľby som zvedavá kto 

z Vás si podá kandidátku do orgánov samosprávy. 

 

- p. Eva Vlčková: Treba to kúpiť a zobrať úver. Založiť občianske združenie, aby mohli občania 

prispievať 2% z daní či dobrovoľnými príspevkami. 

 

- Ing. Milan Vlček: Som za. V roku 2013 sme sa bavili o združení finančných prostriedkov. 

Dúfam, že v budúcnosti sa budú občania sťažovať, že nemáme finančné prostriedky na 

investície. 

 

- p. Ľuboš Čajnák: Treba zabrániť prílivu cudzích neprispôsobivých občanov. Som za úver a za 

založenie združenia.  

 

- Ing. Martin Lenárt: Som za vzatie úveru boli sme k tomu dotlačení. 

 

- p. Milan Junas: Som za kúpu a za úver. 

 

- p. Peter Tekel: Aj ja som za úver a založenie občianskeho združenia.  

 



- p. Ladislav Hutka: v prvom rade sa ospravedlňujem, že som prišiel neskôr keďže som bol na 

pohrebe. OZ si určilo určité priority som za zobratie úveru. 

      

p. starostka po telefonickom dohovore so zástupcom vlastníkov nehnuteľností súp. č. 461 a 519 

oboznámila poslancov ako aj občanov, že zástupca vlastníkov súhlasí s predajom nehnuteľností 

obci a počkajú do konca januára, kým sa vybaví úver. Obec musí požiadať minimálne 3 banky 

o vypracovanie ponuky na úver, vybrať najvýhodnejšiu ponuku pre obec a následne začiatkom 

roku 2018 žiadať o úver. 

Starostka poďakovala  prítomným za ich účasť na stretnutí a vyjadrenie názoru. Konštatovala, že 

na 21.12.2017 zvolá rokovanie OZ  Liptovská Porúbka. Prítomní občania sa dohodli na termíne 

stretnutia, ktoré sa bude konať dňa 27. 12. 2017 o 16.00h s cieľom  založiť Občianske združenie. 

Starostka prisľúbila, že na toto stretnutie pripraví návrh stanov. 

 

      

 

Zapísala: p. Miriam Pallová, v.r.  

                                                                                                                                                  

Starostka: Mgr. Jana Gazdičová, v.r.      

 


